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PROTOKÓŁ NR SP-BR.0012.3.5.2024 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Mienia 

Rady Powiatu Wrocławskiego 
 

w dniu 5 grudnia 2024 r. 

  
Posiedzenie Komisji Budżetu i Mienia Rady Powiatu Wrocławskiego (dalej: Komisja 

BiM) odbyło się w Sali Sesyjnej nr 118 w siedzibie Starostwa Powiatowego we Wrocławiu, 

ul. T. Kościuszki 131. 

 

Zgodnie z załączoną listą obecności (załącznik nr 1), w posiedzeniu uczestniczyli 

Członkowie Komisji w pełnym składzie 5 osób: 

1. Mariusz Konopka  

2. Włodzimierz Chlebosz 

3. Sławomir Hryniewicz 

4. Marcin Korytko 

5. Wojciech Kozak 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także zaproszeni Goście: 

p. Małgorzata Dreiseitel – Cieślik - Skarbnik Powiatu Wrocławskiego, 

p. Marcin Golański – Dyrektor Wydziału Organizacyjno - Administracyjnego Starostwa, 

p. Tomasz Wiśliński – Prezes Zarządu Stowarzyszenia Aglomeracji Wrocławskiej. 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 10:45. 

 

Punkt 1. Przedstawienie porządku obrad.  
 

Przewodniczący Komisji p. Mariusz Konopka otworzył posiedzenie, powitał zaproszonych 

Gości i Członków Komisji, stwierdził kworum, po czym przedstawił porządek posiedzenia. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Przedstawienie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji BiM w dniu 30.10.2024 r. 

3. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wrocławskiego (na lata 2025–2039). Osoba 

referująca: p. Małgorzata Dreiseitel-Cieślik–Skarbnik Powiatu Wrocławskiego. 

4. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2025. Osoba referująca: 

p. Małgorzata Dreiseitel-Cieślik–Skarbnik Powiatu Wrocławskiego. 

5. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie 

przystąpienia Powiatu Wrocławskiego do Stowarzyszenia Aglomeracja Wrocławska. 

Osoba referująca: p. Marcin Golański – Dyrektor Wydz. Organizacyjno – 

Administracyjnego Starostwa.  

6. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie 

wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Gminie Kłodzko. Osoba referująca: p. 

Marcin Golański – Dyrektor Wydz. Organizacyjno – Administracyjnego Starostwa. 

7. Opracowanie i zatwierdzenie planu pracy Komisji BiM na rok 2025.  

8. Sprawy różne.   
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Nie wniesiono uwag do porządku obrad. 

 

Punkt 2. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji BiM w dniu 30.10.2024 r. 

 

Nie wniesiono uwag do protokołu z posiedzenia Komisji BiM w dniu 30.10.2024 r. 

Przewodniczący stwierdził zatem, że protokół został przyjęty. 

 

Decyzją Przewodniczącego punkt 3 i 4 omówiono łącznie.  

 

Punkt 3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie 

przyjęcia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wrocławskiego (na lata 2025–2039). 

 

Punkt 4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2025. 
 

O przedstawienie informacji w bieżących punktach została poproszona Pani Małgorzata 

Dreiseitel – Cieślik - Skarbnik Powiatu Wrocławskiego.   

Pani Skarbnik poinformowała, że jak co roku, każda część planowanego budżetu na kolejny 

rok była opiniowana przez Komisje merytoryczne Rady Powiatu Wrocławskiego.  

Pani Skarbnik poinformowała, że nastąpiła zmiana ustawy o dochodach JST, zmiana w 

określaniu poziomu dochodów i ich planowaniu. W budżecie Powiatu 93% całości dochodów 

to dochody bieżące, głównie wpływy z tytułu podatku dochodowego od osób prawnych i 

fizycznych. Zmiana polega na usystematyzowaniu wskaźnika liczenia procentu wpływów. 

Nie ma już tzw. „janosikowego” dla JST.  

Zarząd Powiatu Wrocławskiego projektując budżet na rok 2025 zabezpieczył przede 

wszystkim zadania podstawowe, statutowe, tj.: utrzymanie jednostek organizacyjnych, 

zadania dotyczące dróg powiatowych, zadania finansowane wkładem zewnętrznym, 

przewidziano także harmonogram spłaty długu, wykup obligacji, raty kredytów.  

Pani Skarbnik przedstawiła kwoty dochodów i wydatków zaplanowane na rok 2025 zgodnie z 

przedłożonymi projektami uchwał. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Przewodniczący Komisji Pan Mariusz Konopka, 

- Pani Skarbnik. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i  poddał pod głosowanie projekty uchwał: 

 

Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wrocławskiego (na lata 2025–2039) - przyjęcie 

pozytywnej opinii. 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Włodzimierz Chlebosz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech Kozak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Hryniewicz 



 

3 

 

 

Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2025 - przyjęcie pozytywnej opinii.  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Włodzimierz Chlebosz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech Kozak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sławomir Hryniewicz 

 

Projekty uchwał zostały przyjęte.  

 

Opinia Komisji BiM o projekcie budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2025 stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Punkt 5. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie 

przystąpienia Powiatu Wrocławskiego do Stowarzyszenia Aglomeracja Wrocławska. 

 

Projekt uchwały przedstawił Pan Marcin Golański – Dyrektor Wydz. Organizacyjno – 

Administracyjnego Starostwa.  

Stowarzyszenie Aglomeracja Wrocławska powstało w 2013 roku i zrzesza 27 gmin z terenu 

Województwa Dolnośląskiego. Przystąpienie do Stowarzyszenia pozwoli na kontunuowanie 

działań w zakresie podejmowania aktywności na obszarze Aglomeracji Wrocławskiej, ze 

szczególnym uwzględnieniem jej części znajdującej się w granicach administracyjnych 

Powiatu Wrocławskiego, nawiązanie współpracy służącej społecznościom lokalnym w 

obszarach realizacji zadań komunikacyjnych, w tym infrastruktury oraz transportu 

publicznego, społecznych, edukacyjnych, kulturowych, ochrony środowiska oraz 

turystycznych. Działania te będą podejmowane w partnerstwie Stowarzyszenia oraz z 

zrzeszonymi w nim jednostkami samorządu terytorialnego. 

W dniu 14 listopada 2024 r. doszło do podpisania przez przedstawicieli Powiatu 

Wrocławskiego oraz Stowarzyszenia Aglomeracja Wrocławska Listu intencyjnego, który 

zainicjował proces przystąpienia Powiatu Wrocławskiego do Stowarzyszenia. Kolejnym, 

niezbędnym w tym procesie krokiem, jest podjęcie przez Radę Powiatu Wrocławskiego 

uchwały o przystąpieniu do Stowarzyszenia.  

 

Następnie Przewodniczący udzielił głosu Panu Tomaszowi Wiślińskiemu - Prezesowi 

Zarządu Stowarzyszenia Aglomeracji Wrocławskiej, który przy pomocy prezentacji 

przedstawił szczegółowe informacje dotyczące Stowarzyszenia.  

Prezentacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Przewodniczący Komisji Pan Mariusz Konopka, 

- Pan Starosta Włodzimierz Chlebosz, 

- Pan Tomasz Wiśliński, 

- Radny Sławomir Hryniewicz, 

- Radny Wojciech Kozak 
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Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie: 

Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie przystąpienia 

Powiatu Wrocławskiego do Stowarzyszenia Aglomeracja Wrocławska - przyjęcie pozytywnej 

opinii.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Włodzimierz Chlebosz, Sławomir Hryniewicz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech 

Kozak 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 

 

Punkt 6. Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie 

wyrażenia woli udzielenia pomocy finansowej Gminie Kłodzko.  
 

Projekt uchwały zreferował Pan Marcin Golański – Dyrektor Wydz. Organizacyjno – 

Administracyjnego Starostwa. 

Rada Powiatu Wrocławskiego dostrzega ogrom strat, zniszczeń i problemów spowodowanych 

przez powódź, która przeszła przez teren m.in. Gminy Kłodzko we wrześniu br. Chcąc 

wesprzeć samorząd Gminy Kłodzko, Powiat Wrocławski wyraża wolę udzielenia pomocy 

finansowej z przeznaczeniem na dofinansowanie realizacji zadań związanych z usuwaniem 

skutków klęski żywiołowej, spowodowanej powodzią. 

Biorąc pod uwagę brak zabezpieczenia ww. środków w budżecie na rok 2024, jak również 

krótki okres czasu jaki pozostał do końca roku, co uniemożliwiłoby wydatkowanie dotacji, 

Rada Powiatu Wrocławskiego postanawia o zabezpieczeniu ww. środków w budżecie 

Powiatu Wrocławskiego na rok 2025. 

 

Przewodniczący otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabrali: 

- Radny Sławomir Hryniewicz, 

- Pan Starosta Włodzimierz Chlebosz, 

- Pan Dyrektor Marcin Golański, 

- Pani Skarbnik, 

- Przewodniczący Komisji Pan Mariusz Konopka, 

- Pan Wicestarosta Marcin Korytko. 

 

Przewodniczący zamknął dyskusję i poddał pod głosowanie: 

Zaopiniowanie projektu Uchwały Rady Powiatu Wrocławskiego w sprawie wyrażenia woli 

udzielenia pomocy finansowej Gminie Kłodzko - przyjęcie pozytywnej opinii.  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Włodzimierz Chlebosz, Sławomir Hryniewicz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech 

Kozak 

 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. 
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Punkt 7. Opracowanie i zatwierdzenie planu pracy Komisji BiM na rok 2025.  

 

Po analizie i przyjęciu wyjaśnień, Komisja BiM przyjęła jednogłośnie Plan pracy Komisji na 

rok 2025 w następującym kształcie:  

 

Plan pracy 

Komisji Budżetu i Mienia 

Rady Powiatu Wrocławskiego 

na 2025 rok  

 

Termin  Zadanie 

 

I, II i III 

kwartał 

 

 

1. Analiza sprawozdania rocznego z wykonania budżetu za 2024 rok. 

 

IV 

kwartał 

1. Analiza i opiniowanie projektu budżetu Powiatu Wrocławskiego 

na 2026 rok oraz wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Wrocławskiego. 

 

 

na bieżąco 

 

1. Bieżący nadzór nad realizacją budżetu. 

2. Opiniowanie przedkładanych Komisji projektów Uchwał Rady 

Powiatu Wrocławskiego w sprawach związanych z budżetem 

i finansami Powiatu Wrocławskiego. 

3. Analiza finansów Powiatu Wrocławskiego. 

4. Wyrażenie opinii w sprawach funkcjonowania Powiatu 

Wrocławskiego. 

5. Bieżąca analiza stanu mienia.  

 

 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie planu pracy Komisji BiM na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Włodzimierz Chlebosz, Sławomir Hryniewicz, Mariusz Konopka, Marcin Korytko, Wojciech 

Kozak 

 

Punkt 8. Sprawy różne.  

 

Nie zgłoszono spraw różnych. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku, o godz. 11:38 Przewodniczący M. Konopka zamknął 

posiedzenie Komisji. 
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Przewodniczący 

Komisji Budżetu i Mienia 

 

Mariusz Konopka  

 

 

 

 
Załączniki: 

1. Lista obecności. 

2. Opinia Komisji BiM o projekcie budżetu Powiatu Wrocławskiego na rok 2025. 
3. Prezentacja – informacje dot. Stowarzyszenia Aglomeracja Wrocławska. 

 

 

 

 

 

Przygotował(a): Iwona Oślizło 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


